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Sprawozdanie 

Komisji Zdrowia, Rodziny i Ochrony Środowiska w 2024 roku 

 

W roku 2024 odbyło się trzynaście posiedzeń Komisji, które były realizowane zgodnie                                

z przyjętym planem pracy. W trakcie posiedzeń podejmowano szeroki zakres tematów 

istotnych dla funkcjonowania miasta i jego mieszkańców. 

Wszystkie posiedzenia odbyły się w zaplanowanych terminach, przy pełnym 

zaangażowaniu członków Komisji. 

W celu uzupełnienia wiedzy i poszerzenia perspektywy w trakcie dyskusji, na 

posiedzeniach Komisji regularnie gościli eksperci i przedstawiciele instytucji miejskich. Ich 

udział umożliwił merytoryczne i wszechstronne omawianie podejmowanych zagadnień. 

Komisja opiniowała projekty uchwał przedkładane pod obrady Rady Miasta.  

W trakcie prac Komisji we współpracy z Prezydentem p. Łukaszem Nowakiem została 

podjęta decyzja o montażu klimatyzacji w tarnobrzeskich żłobkach 

Podczas posiedzeń Komisji omówiono między innymi: 

działalność i sytuację finansową miejskich jednostek organizacyjnych ochrony zdrowia, 

politykę miasta wobec osób starszych i niepełnosprawnych, 

sytuację żłobków miejskich, 

dożywianie dzieci w szkołach, 

funkcjonowanie aptek i nocnej opieki medycznej, 

realizację Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, 

projekt budżetu miasta na rok 2025. 

Działania Komisji w 2024 roku były prowadzone w sposób sprawny i merytoryczny, 

zgodnie z wyznaczonymi priorytetami. Efektywna współpraca członków Komisji oraz udział 

zaproszonych gości pozwoliły na wypracowanie rzetelnych opinii i rekomendacji, które 

przyczyniły się do podejmowania decyzji korzystnych dla miasta i jego mieszkańców. 

Komisja planuje kontynuować prace w podobnym modelu, z naciskiem na efektywność 

i dialog z mieszkańcami. 


